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Referat og DAGSORDEN TIL BESTYRELSESMØDE 02/10 - 2020 kl. 13.00  hos Elsebeth og Erik. 

Referat: 

Referent: Steen Jakobsen 

Deltegere: Hans Henning Jensen, Karen Sinning, Verner Rodenberg, Erik Skouboe og Steen Jakobsen 

 

Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde. ( TLF. MØDE) 

Referat fra sidste møde godkendt. 

1. Orientering fra formanden 

1.1 Formanden har sat sit hus til salg og ønsker derfor at udtræde af bestyrelsen med øjeblikkelig 

virkning.  Næstformanden ønsker ikke at træde til hvorfor den samlede bestyrelse varetager 

formandens hverv. 

2. FORMANDSSKIFTE 

2.1 Hans Henning Jensen varetager ikke mere formandsposten i Grøndal Grundejerforening af 

1981. 

3. Generalforsamling 2020 udsat på ubestemt tid. 

3.1 Bestyrelsen satser på at næste generalforsamling kan gennemføres Skærtorsdag 2021.  

4. Planlægning af generalforsamling  



4.1  Planlægningen vil foregå ved næste bestyrelsesmøde d 8-1-2021. Planlægningen vil 

være afhængig af Coronaudviklingen og de muligheder som vil være til stede til den tid.  

Karen Sinning kontakter Krogården for aftale vedr. generalforsamlingen hvis denne 

bliver mulig. 

Der vil blive udfærdiget et skriv til medlemmerne af Grøndal Grundejerforening af 

1981. Hvor man vil gøre opmærksom på at der skal findes 2-3 nye 

bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

 

5. Tiltag der berører foreningens medlemmer.  

5.1. Nålevejs problematikken 

5.1 Problematikken vedr. solidarisk vedligehold af vejene i grøndalområdet er stadig ikke 

afsluttet. Kommunen ønsker privat fællesvejs-vedligehold af Kallesbjergvej hvilket 

bestyrelsen er blevet adviseret / involveret i. 

5.2. Bekæmpelse af Japansk pileurt  

Det konstateres at bekæmpelsen af Japansk pileurt på Grøndalvej 56 ikke er lykkedes. 

Desværre er pileurten i fuld vækst igen. 

Bestyrelsen kontakter Fanø kommune for at høre kommunens holdning vedr. denne 

problematik.  

I FORBINDELSE MED OVENSTÅENDE VIL BESTYRELSEN GØRE OPMÆRKSOM PÅ AT HVER 

ENKELT GRUNDEJER SKAL SØRGE FOR AT BESKÆRE PLANTER OG TRÆER , HOLDE 

GRUNDENE FRI AF UØNSKEDE VÆKSTER, SAMT VEDLIGEHOLDE GRØFTER OG 

VANDLØB. 

SE LINK :https://www.fanoe.dk/borger/vand-og-veje/beskaering-af-traeer-og-

buske 

 

 

6. Vinteropsyn 

6.1 Vinteropsyn vil blive: November, December, Januar og Februar + evt. nødvendigt ekstra opsyn 

ved problemer. 

7. Foreningens økonomi 

7.1. Kassebeholdningen pt. Ca.  Kr. 50.000 

7.2. Evt. tiltag som involverer foreningens økonomi.  

Der er ikke planlagt tiltag der involverer foreningens økonomi. 

Forslag til generalforsamlingen: Det foreslås at flytte foreningens økonomiske aktiviteter til 

Fanø Sparekasse. 

 



8. Veje og grøfter  

Vi arbejder på at få skiltet ved ”indfaldsvejene ” til området med:  LUKKET OMRÅDE og evt. INGEN 

VENDEMULIGHEDER.  

8.1 Se også afsnit 5 i referatet. 

9. Kommunikation 

Erik Skouboe sender link til videresending til Facebook siden 

9.1 Faste input til Hjemmesiden NYT TIL MÅNEDEN  

 Der var intet til dette punkt 

10. Bordet rundt  

Bestyrelsen støtter de indsigelser der er gjort vedr. Lokalplan 122 Erhvervsområde ved 

Sønder Nytoft og overførsel af areal til byzone 

11. Evt. 

                 Der var intet til dette punkt 


